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Inleiding 

In het rvs op p3 staat vermeld dat de raad tijdens stap 3 -dmv een workshop ‘heidag’ (zie pva future 

consult)- kaders kan meegeven. Tijdens stap 3 worden ook participatiebijeenkomsten gehouden in 

alle 17 kernen. In elke kern komt er één avond met max. 20 deelnemers; bestaande uit 

kernraadsleden, maatschappelijke organisaties en inwoners. Tijdens deze avonden worden de 

scenario’s die in stap 1 zijn opgesteld besproken en wordt er gestemd voor het meest gewenste 

scenario. 

 

In het rvs op p4 staat in een tijdsbalk. Voor de stappen 1 en 2 zijn allebei 2 maanden ingeschat 

(maart april / mei juni). Op p4 staat opgemerkt rekening te houden met beschikbare instrumenten 

die zijn ontwikkeld ten behoeve van participatie. Zoals de Think App en het digitale platform 

Citizenlab. In het pva van futureconsult staat dat er bij stap 1 onder andere gebruik wordt gemaakt 

van kernvisies. Over het gebruik van instrumenten ten behoeve van participatie staat niets 

genoemd. 

 

Over dit rvs neemt de gemeenteraad op 19 maart een besluit. 

 

1.  Doordat de gemeenteraad op 19 maart een besluit neemt begint het startmoment van 

stap 1 later. Is het mogelijk, danwel nodig, om de planning op te schuiven; zodat wij 

niet eind 2020 maar begin 2021 een definitief accommodatiebeleid voorgelegd krijgen? 

 

antwoord  Het college zet zich volledig in om de voorgestelde planning te halen. Daarbij gaan we 

uit van oplevering eind 2020. Mocht tijdens het proces blijken dat de planning 

bijgesteld moet worden, dan rapporteert het college hierover.  

 

2. Wat is het beoogde doel van de participatiebijeenkomsten per kern en wat wordt er 

praktisch gezien met de inbreng van de inwoners en organisaties gedaan? 



 

 

Antwoord De participatiebijeenkomsten hebben als doel om inspraak voor onze inwoners te 

organiseren. Deze vorm van participatie wordt ook wel ‘beleid beïnvloedende 

participatie’ genoemd. Inwoners denken mee over beleid en dragen ideeën voor 

oplossingsrichtingen aan. Inwoners betrekken bij het tot stand komen van beleid maakt 

dat er vanuit diverse invalshoeken en doelgroepen naar het accommodatiebeleid 

gekeken wordt en het hierdoor verrijkt wordt. Het uiteindelijke beleid kan hierdoor 

rekenen op een breder draagvlak.  

 

Aan alle kernen wordt hetzelfde set scenario’s ter bespreking voorgelegd. Per scenario 

wordt een mogelijke, alternatieve oplossingsrichting voor het accommodatiebeleid 

weergeven. We vragen de deelnemers eerst zich in de voor- en nadelen van ieder 

scenario te verdiepen. Zijn er mogelijke aanvullingen? Vervolgens vragen we de 

deelnemers een oordeel te geven over ieder scenario. Hoe wenselijk of onwenselijk is 

ieder scenario – en wat is de motivering daarvoor? Tenslotte is het mogelijk dat 

deelnemers hun eigen scenario of eigen denkbeelden over een gewenst 

accommodatiebeleid inbrengen. Zo komen we per kern tot een gewenst scenario, 

eventueel aangevuld met elementen van andere scenario’s. Deze uitkomst geeft de 

richting aan van het gewenste accommodatiebeleid. Als alle kernen zich over de 

scenario’s hebben uitgesproken kunnen we de uitkomsten analyseren: 

• Is er een eenduidige richting te onderkennen van het gewenste 

accommodatiebeleid? Zo ja, wat is die richting? 

• Zo nee, zijn er verschillen in uitkomsten tussen de verschillende kernen? Wat is 

de achtergrond daarvan? 

• Welke kaders van het accommodatiebeleid kunnen op het meeste en welke op 

het minste draagvlak in de bevolking rekenen? 

• Zijn er initiatieven en alternatieven uit de bevolking naar voren gekomen die 

het waard zijn om in ogenschouw te nemen? 

 

3. De kernvisies zijn opgesteld door de inwoners van een kern. Hiervoor heeft een kern 

ongeveer een jaar nodig. Hoe gaat futureconsult om met de kernen waarvoor nog geen 

visie is ontwikkeld? 

 

Antwoord Futureconsult gebruikt voor de input van scenario’s de documenten die al reeds zijn 

opgesteld. Zoals kernvisies en beleidsplannen. Bij kernen waar nog geen kernvisie is 

opgesteld, gaan we het gesprek aan met vertegenwoordigers van de kernen tijdens de 

participatiebijeenkomsten. 

 

4. Het participatietraject met inwoners en organisaties zoals futureconsult dit voorstelt is 

beknopt terwijl het algehele traject omvangrijk en ingewikkeld is. Heeft het college 

overwogen om ons eigen stappenplan participatie (agendapunt 8.1 van deze 

vergadering) hiervoor te gebruiken? 

 

Antwoord Idealiter had het college conform het stappenplan participatie het proces willen 

inrichten. Het stappenplan participatie is nog niet vastgesteld en nog niet 

geïmplementeerd. De uitgangspunten van participatie passen we toe.  

 



 

 

 


